
Roveňský  poločas  se zeptal za Vás nového trenéra TJ Sokol 
Roveň Jaroslava Frydrycha (nar. 1961) 
 
Po skončení sezóny 2014/2015 skončil u našeho mužstva trenér Mgr. Jiří Tesař, 
který se stal novým trenérem u týmu TJ Sokol Rosice, který sestoupil z I.B třídy do 
okresního přeboru. Vedení TJ Sokol Roveň pro náš tým zajistilo nového  trenéra. 
Opět přichází zkušený trenér, dnešním povídáním se pokusíme alespoň částečně 
Vám ho představit.   
 

 
 
 
Jardo, můžeš se stručně představit? 
Bydlím v Ostřetíně a jsem ženatý se stále stejnou paní již 29 let. Synové se již úplně 
osamostatňují. Mým zaměstnání je životní prostředí – ovzduší. Mimo sportu, zvláště 
fotbalu, relaxuji v přírodě nebo u historie. 
 
Co bys řekl ke svému aktivnímu působení ve sportu, co považuješ za svůj 
hráčský vrchol? 
V posledním mistrovském zápase sezóny hrát o postup do 3. ligy. Postup v Českém 
poháru do 3. kola. 
 
Co trenérská kariéra, co považuješ za svůj dosavadní trenérský vrchol? 
Poslední tři soutěžní sezóny: 



- v Holicích (asistent) vítěz Krajského přeboru a zisk Krajského poháru 
- na Horním Jelení postup z I. B třídy do Krajského přeboru 

 
V mužstvu žáku Sokola Roveň působili před několika lety Tvoji dva synové, 
trénoval je Jaroslav Shejbal. Jak vzpomínáš na tuto dobu, kde hrají dnes? 
V Rovni působil pouze starší syn Michal, který nyní dostudovává vysokou školu a 
hraje za Ostřetín. Mladší Lukáš má dlouhodobý zdravotní problém s kotníkem. 
 
Můžeš našim čtenářům říci, proč ses rozhodl právě do Rovně jít trénovat? 
Znám se s předešlými trenéry velmi dobře, a je to pro mě velká výzva zkusit 
posunout na jejich základech roveňský fotbal o kus dále. 
 
Před Tebou odvedl dobrou práci v Rovní zmíněný Franta Franc, který mj. 
působil v určitém čase též v Holicích… Franta odmítal kombinaci fotbal x 
futsal, nebyl příznivcem střídavých startů, na počátku svého působení přišel se 
systémem zónového bránění.  Jirka Tesař naopak kombinaci futsal-fotbal-malá 
kopaná nezatracoval, nebránil klukům působit formou střídavého startu i jinde.  
Co bys řekl na toto téma, jsi stejného názoru? 
Na této úrovni dávám za pravdu Jirkovi. Jde jen o to, aby hráč kterémukoliv působení 
dával vše. Samozřejmě s vyššími soutěžemi, které jsou více časově náročné, je to již 
na zvážení. 
 
14. 7. 2015 proběhl první trénink bez Tvé účasti, neboť jsi byl na dovolené. Kdy 
proběhne první trénink, na kterém budeš představen hráčům? Jaký model letní 
přípravy budeš ordinovat, na co se mohou hráči těšit? 
První trénink za mé účasti byl s vedením  dohodnut na 23. 7. 2015. Druh letní 
přípravy bude záviset na počtu zúčastněných hráčů. Jak znám Jirku Tesaře, zimní 
příprava byla velice na úrovni, jen bych ji chtěl zintenzivnit pokud možno s balonem. 
 
Jaký styl fotbalu preferuješ, hra kterého týmu se Ti líbí, komu fandíš? 
Samozřejmě atraktivní pro diváky – útočný. Je to ale ovlivněno strukturou hráčů. 
Líbí se mi holandský styl. Od mládí fandím Bohemians 1905, Ajaxu Amsterdam a 
aktivním útočným mužstvům (u nás např. Plzni). 
 
 
Tolik první část našeho povídání, pokračování přineseme po postupném rozběhu 
letní přípravy. 
 
 
Připravil 23.7.2015 J.Pýcha 
 
  

 


